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Zápisnica 

15.   zasadnutia  OZ v Bánovciach nad Ondavou 

konaného v piatok 27. júna  2025  so začiatkom o 17.00 hod.  

 

Starostka Ľudmila Ďurčáková obce Bánovce nad Ondavou v súlade s §12 ods. 1 zákona SNR č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov zvolala zasadnutie Obecného zastupiteľstva ( ďalej 

len ,,OZ“ ) v Bánovciach nad Ondavou, ktoré sa uskutočnilo v piatok 27. 6. 2025, v kancelárii starostky na 

Obecnom úrade, Bánovce nad Ondavou 191.  

Prítomní:  

Starostka obce: Ľudmila Ďurčáková 

Poslanci: Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda Tomáš, 

                 Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

 

Kontrolórka obce: Mgr. Jana Paľová 

Zamestnanec obce: Mgr. Beáta Baková 

Neprítomní ( menovite) :  

Starostka obce skonštatovala, že z celkového počtu poslancov OZ 7 je prítomných 7 poslancov OZ, takže 

v zmysle § 12 ods. 7 zákona o obecnom zriadení je zasadnutie OZ uznášaniaschopné. 

  

Začiatok zasadnutia: 17:00hod 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

 

Zasadnutie OZ otvorila starostka obce. V úvode privítala prítomných poslancov a kontrolórku obce 

a v krátkosti ich oboznámila s programom OZ. Zároveň skonštatovala, že OZ je uznášania schopné. 

 

2. Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice 

 

Za  zapisovateľku poverujem: Mgr. Paľovú Janu 

 

Za overovateľov zápisnice poverujem : Janinda  Radovan, Čuhaničová  Mária 

 

3. Schválenie programu zasadnutia OZ  

 

Starostka oboznámila prítomných poslancov s pripraveným programom zasadnutia, ktoré obecné 

zastupiteľstvo schvaľuje v zmysle  zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení.  

 

Návrh programu: 

 

1.  Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2.  Určenie zapisovateľa a určenie overovateľov zápisnice  

3.  Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4.  Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ. 

5.  Správa z kontroly hlavného kontrolóra          

6.  Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu za rok 2024    



 

2 

 

7.  Návrh Záverečného účtu obce za rok 2024 - schválenie      

8.  Schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2025   

9.  Rozhodovanie o rozpočtovom opatrení č. 2       

10. Rozhodovanie o rozpočtovom opatrení č. 3       

11. Vstup do centra zdieľaných služieb Sečovce  

12. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bánovce nad Ondavou    

13. Rôzne  a)  informácie uskutočnenej  akcii  - Bánovský Čurbes 2025  

            b) list od p. Maťaša    

      c) 

      d)    

14. Diskusia  

15. Z á v e r 

 

Starostka prečítala body navrhovaného programu zasadnutia OZ a navrhla opraviť v bode 9. čislo 

rozpočtového opatrenia a to na č. 4 ( došlo k preklepu na pozvánke) a doplniť jeden bod  pod názvom Plán 

obnovy  verejného vodovodu a dala o zmenenom programe  hlasovať : 

 

Hlasovanie o odstránení niektorého z bodov navrhovaného programu : 

 

Chce niekto odstrániť niektorý z bodov programu?  

 

Hlasovanie:   

Za:  -0- 

Proti: Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,    

Čuhaničová  Mária 

Zdržali sa hlasovania: -0-  

 

Hlasujeme o (zvyšných) bodoch navrhovaného programu ?  
 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,    

Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

Hlasovanie o doplnení bodu do navrhovaného programu: 

Starostka obce navrhla  doplniť bod ohľadom schválenia Planu obnovy  verejného vodovodu ako bod 13-

násť, bod 14. Rôzne, 15. Diskusia, 16. Záver. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin, Janinda  Radovan,  Janinda    Tomáš,   

Čuhaničová  Mária 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

      

Hlasovanie o návrhu programu zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bánovce nad Ondavou 

konaného dňa 27.6. 2025: 

                         

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         
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Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

4. Kontrola plnenia uznesení z posledného zasadnutia OZ.  

 

Posledné zasadnutie OZ sa uskutočnilo 11. 4. 2025, na ktorom boli prijaté  uznesenia od čísla 130 - 131. 

Kontrolu plnenia predniesla starostka Ľudmila Ďurčáková. Konštatovala, že uznesenia z predchádzajúceho  

zasadnutia sú splnené.  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie:  

kontrolu plnenia uznesení  č. 130- 131 z predchádzajúceho obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa  11. 

apríla 2025. Obecné zastupiteľstvo konštatuje, že všetky uznesenia sú splnené. 

 

5. Správa z kontroly hlavného kontrolóra    

 

Predkladá : Mgr. Jana Paľová záznam o výsledku kontroly dodržiavania pokladničného limitu v zmysle 

Smernice pre vedenie peňažných prostriedkov obce za I. polrok 2025. ( príloha č. 1) 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie záznam hlavného kontrolóra z kontroly dodržiavania pokladničného 

limitu v zmysle Smernice pre vedenie peňažných prostriedkov obce vo vybraných mesiacoch z I. polrok 

2025. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

6. Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu za rok 2024  

                                                                                                                               

Predkladá: Mgr. Jana Paľová predložila Stanovisko k Záverečnému účtu, ktorý je ukončený výrokom:            

,, celoročné hospodárenie schvaľuje bez výhrad“. ( príloha č. 2) 

 

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  132 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  27. júna 2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou sa v súlade s ustanovením § 17, Zákona č. 583/2004  Z.z.  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene  a doplnení niektorých zákonov a podľa § 11 

ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

 

berie na vedomie 

  

Stanovisko hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu z rok 2024 

 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-    
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7. Schválenie Návrhu Záverečného účtu obce za rok 2024 

 

Predkladá: starostka obce.   ( príloha č. 3) 

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  133 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  27. júna 2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou sa v súlade s ustanovením § 15,  ods. 2 zákona č. 583/2004  

Z.z.  Zákon o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene  a doplnení niektorých zákonov   

 

schvaľuje 

  

a)Záverečný účet obce Bánovce nad Ondavou za rok 2024. 

b)tvorbu Rezervného fondu vo výške 77,19€ 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

8. Schválenie Plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2025 

 

Predkladá: Mgr. Jana Paľová ( príloha č. 4) 

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  134 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  27. júna 2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou sa v súlade s ustanovením § 15,  ods. 2 zákona č. 583/2004  

Z.z.  Zákon o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene  a doplnení niektorých zákonov   

 

schvaľuje 

  

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2025 

 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

9. Rozhodovanie o rozpočtovom opatrení č. 4/2025 

 

Predkladá: Mgr. Beáta Baková – vysvetlila, že ide o okrem iného o mierne optimistické úpravy ohľadom 

zvýšenia dani aj poplatkov prinieslo do obecnej pokladne viac o 12 000€.  ( príloha č. 5) 
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Návrh  

 

Uznesenie číslo  135 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  27. júna 2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou sa v súlade s ustanovením § 17, Zákona č. 583/2004  Z.z.  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene  a doplnení niektorých zákonov a podľa § 11 

ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

 

schvaľuje 

  

rozpočtové opatrenie č. 4/2025. 

 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

10. Rozhodovanie o rozpočtovom opatrení č. 3/2025. 

 

Predkladá: Mgr. Beáta Baková - vysvetlila zmenu rozpočtu, ktorá sa týkala účelových finančných 

prostriedkov ( príloha č. 6) 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie rozpočtové opatrenie č. 3/2025. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-  

    

11. Vstup do centra zdieľaných služieb 

 

Predkladá: starostka obce vysvetlila dôvody vstupu do Centra Zdieľaných služieb v Sečovciach od 1.1.2026. 

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  136 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  27. júna 2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou sa v súlade s ustanovením § 17, Zákona č. 583/2004  Z.z.  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene  a doplnení niektorých zákonov a podľa § 11 

ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

Na základe Priameho vyzvania Kód: 16I04-12-P13 s cieľom realizácie: Zriadenie Centra Zdieľaných služieb 

v Sečovciach  

 

a) s ch v a ľ u j e  
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vstup obce do spoločného obecného úradu s mestom Sečovce a uzavretie zmluvy o zriadení spoločného 

obecného úradu s Mestom Sečovce, so sídlom Nám. sv. Cyrila a Metoda 43/27, 078 01 Sečovce, IČO: 

00331899, zastúpeným PaedDr. Dominikom Frajkorom, primátorom mesta Sečovce, podľa § 20a zákona 

SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov 

b) p o v e r u j e  

starostu/ku Ľudmilu Ďurčákovú podpisom zmluvy s Mestom Sečovce, so sídlom Nám. sv. Cyrila a Metoda 

43/27, 078 01 Sečovce, IČO: 00331899, zastúpeným PaedDr. Dominikom Frajkorom, primátorom mesta 

Sečovce, o zriadení spoločného obecného úradu podľa § 20a zákona SNR č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-  

Neprítomní: -0- 

Nehlasovali: -0- 

 

12. Zásady hospodárenia a nakladania s majetkom obce Bánovce nad Ondavou  

 

Predkladá: starostka obce - v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení  

neskorších zmien a doplnkov Obecné zastupiteľstvo okrem iného určuje Zásady hospodárenia a nakladania 

s majetkom obce. ( príloha č. 7) 

 

Návrh  

 

Uznesenie číslo  137 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  27. júna 2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou sa v súlade s ustanovením § 17, Zákona č. 583/2004  Z.z.  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene  a doplnení niektorých zákonov a podľa § 11 

ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

schvaľuje 

  

Zásady hospodárenia  a nakladania s majetkom obce Bánovce nad Ondavou, ktoré sú účinné od 1.7. 2025. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

13. Plán obnovy verejného vodovodu  

 

Predkladá: starostka obce  - Plán obnovy vypracovala a zaslala Východoslovenská vodárenská spoločnosť 

s tým, že obec vlastní vodovod v dĺžke 2,2 km. VVS a.s., je správcom vodovodu, predložila ho obci s tým, 

že najbližších 10 rokov sa nepočíta z rekonštrukciou tohto úseku. ( príloha č. 8) 

 

Návrh  
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Uznesenie číslo  138 

z rokovania Obecného  zastupiteľstva v Bánovciach nad Ondavou 

zo dňa  27. júna 2025 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bánovciach nad Ondavou sa v súlade s ustanovením § 17, Zákona č. 583/2004  Z.z.  

o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy  a o zmene  a doplnení niektorých zákonov a podľa § 11 

ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v z. n. p. 

 

schvaľuje 

  

na svojom zasadnutí 27.6.2025  Plán obnovy verejného vodovodu v obci Bánovce nad Ondavou, na obdobie 

1.1.2025 do 31.12.2034. 

 

Hlasovanie:   

Za:  Gabzdylova Blanka, Geročová  Ľudmila, Horňák Martin,  Janinda  Tomáš,  Janinda  Radovan, 

Čuhaničová  Mária, Maťaš Ladislav 

Proti: -0-         

Zdržali sa hlasovania: -0-     

 

 

14. Rôzne  

Starostka informovala o: 

• Informácie uskutočnenej  akcii  a o jeho vyúčetovaní - Bánovský Čurbes 2025   

Starostka poďakovala všetkým poslancom za pomoc, ktorí sa veľmi snažili. Výdavky boli v sume 

4 903,16€. Deťom sa páčili kone aj strieľanie s luku. 1. miesto vyhralo družstvo  Hasičov. Celkovo 

bolo 7 družstiev v súťaži. Poslanci zhodnotili, že obecný guľaš bol tiež výborný. (Príloha č. 9) 

• Dňa 12. 5. 2025 bol doručený na obecný úrad list od p. Maťaša. Doručený list aj s prílohami bol 

doručený mailom všetkým poslancom a všetci poslanci ho vzali na vedomie.   

Poslanci navrhli doručiť  p. Maťašovi list s informáciou, že predmetný list bol vzatý na vedomie 

a informácia bola prerokovaná v tomto bode. (Príloha č. 10) 

• Informácia zo stretnutia so spoločnosťou Kosit, a.s. je, že plánujú spoločnosť plánujú zaviesť nový 

poplatok do konca roka a to 0,04€ bez DPH na občana. Mikroregión  Poondavie, nesúhlasil 

a nepodpísal zmluvu so spoločnosťou Kosit, a.s., nakoľko nesúhlasia s novým poplatkom. Za 

veľkoobjemový kontajner viac ako 300€. Ak sa vyššie uvedená zmluva podpíše, poplatok za 

veľkokapacitné kontajnery budú vo výške 170€. Od Nového roka je možnosť váženého zberu. Obce 

ktoré sa pre tento typ zberu TKO rozhodnú, budú uhrádzať ďalší poplatok, ktorý súvisí s týmto 

váženým zverom. 

• Starostka informovala poslancov, že obecné auto prešlo STK 

• Oprava chodníka je ukončená. Doklady sú zaslané na vyúčtovanie.  

Stará dlažba z opraveného chodníka, je zatiaľ umiestnená na obecnom úrade. Svojpomocne by sa 

mohla táto dlažba použiť na vyloženie chodníka ku zemným hrobom. Ak bude potrebné dokúpia sa 

k nim aj obrubníky.  

 

• Zaslali sme žiadosť na Ministerstvo financií vybavenie kancelárskych priestorov ( kancelárske resp. 

rokovacie stoly). Momentálne sme zásobníku, čo znamená, že projekt je dobre vypracovaný, 

čakáme či budeme vybraný. 
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11. Diskusia:  verejnosť nebola prítomná na OZ 

 

12. Záver:  

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu p. starostka, poďakovala všetkým zúčastneným  za účasť 

a zasadnutie OZ ukončila o 19:15 hodine. 

       

Zapisovateľka: Mgr. Jana Paľová ......................................... 

 

Overovatelia zápisnice : Radovan Janinda   ........................................... 

 

       Čuhaničová  Mária........................................... 

 

         

 

         ................................................... 

Ľudmila Ďurčáková 

                                                                                                                            Starostka obce 

 

V Bánovciach nad Ondavou, dňa 27. 6. 2025 


